
Prezidente Zemane, žádný z vás, natož nějací
magoři jako hvězdář Grygar či Kubek nám
nebudou říkat “antivaxeři”!
- CZ24 News | 28. prosince 2021

ČESKO: Víte, že Česká republika byla první na světě, která vymýtila Poliomyelitis anterior acuta v
roce 1957, neboli v době, kdy v USA ještě 50% lidí neumělo číst a psát? Za hluboké totality! Víte
vůbec, co to je? Skřet Jiří Grygar to ve hvězdném delíriu také nevidí?

Ne, nenechám sebe a svoji rodinu urážet ani vámi, prezidente Zemane! Pokud vám Pfizer vymydlil
mozek, nebo jste se stali reklamními agenty zločinné organizace Pfizer Biontech, neurážejte nás, že
nevíme, co je vakcína! Rozdíl je, že my odmítáme nefungující vakcíny Pfizer apod.,  nikoliv vakcíny
jako takové!

Grygar se drze vyjádřil v rozhovoru pro Seznam dezinformačních Zpráv, jakou má teorii k
současné scéně o očkování. „Teorie neexistuje, protože je to rozmanité. Ti lidé jsou buď naštvaní, z
nějakého důvodu, protože jim něco nesedí, nebo podléhají tady těm nesmyslům, ten hlavní slogan je:
Rychle si to přečtěte, než to smažou. Tam nikdo není ani podepsaný, pod těmi jednotlivými výroky.  A
nemám žádný recept. Myslím si, že je tady jenom Darwinův přírodní výběr, že lidé, kteří jsou takhle
hloupí, tak vymřou. A zůstanou ti chytří,“ s rypákem nahoru ve hvězdách uráží primitiv Jiří Grygar.

Nastal čas jim pyšné rypáky srazit důkazy!

Poliomyelitis anterior acuta: dětská obrna – Heineova-Medinova nemoc (až 25%)
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Zemane, Grygare, Kubku, a další, kteří drze lžete a nás urážíte: víte, co toto je? Za socialismu byla u
nás zdravotní péče příkladná: a nechme toho, že na nejdražší léčbu vnitřně zadlužený socialismus
neměl devizy. Ale o děti, zdraví, včetně množství lékařů a sester se tehdejší režim staral skvěle.
Stejně jako dětská úmrtnost byla (nejmenší) nejlepší na světě!

Vážně vy hajzlové tvrdíte, že jsme “antivaxeři”? Zde máte důkazy další! Také z naší rodiny!

Podlost a zákeřnost různých Kubků, Šebo, Koziar Vašákových či Chlíbků mi o nich z morálního práva
dovoluje psát výrazy, které nepoužívám ani v osobním životě.

A právě výše důkazy jednoznačně odhalují, kdo je manipulátor – dezinformátor, troll, elf a kdo čestný
člověk. Pane Zemane, jste jednooký mezi slepými, ale ani to  vás neopravňuje lhát a nás urážet!

Pokud jsme pro povinné očkování, tak za podmínky, že vakcína zastaví přenos a smrt. Zde
zdraví po covidu neumírají, ale právě naopak sportovci či zdraví lidé dostávají krevní “šoky”,
sraženiny a smrt po vakcínách!

Proč se lékaři nezaručí trestně právně, že po vakcíně bude očkovaný zdráv? Protože je to
mezinárodní podvod, kde se hraje o miliardy dolarů a americké vydírání. Léky se nesměly používat,
ruská vakcína se nesměla vyzkoušet a jenom americko-německý koncern vydírá a vyhrožuje!



Jsme snad pokusní králíci, vazalové a otroci?

Jenom retardovaný člověk, či morální zločinec dokáže tvrdit, že po třech měsících zjistil bezpečnost
pro těhotné a jejich v budoucnu narozené děti!

Těžko říct při zablokování informací z Číny, jak je možné, že Čína údajně uzavírá celá města či území
do lockdownu, a západ, který se plácá na propadu či malém vzestupu kritizuje Čínu, jak zpomalila při
datech: růst čínské ekonomiky ve třetím čtvrtletí meziročně zpomalil na 4,9 ze 7,9 procenta. Vážně
celé oblasti nepracují a přitom jim ekonomika šlape?

Proč Izrael fungující vakcínu zkrátil na pět měsíců, rozjel čtvrtou dávku a už se nesměle naznačuje,
že prý vakcína funguje jenom dva měsíce a připravují se na pátou dávku? To lidem v údajně
vyspělém Izraeli nevadí?

Proč státy, které naočkovaly občany jako smyslů zbavení a jásali, že už vyhráli, museli uzavřít opět
vše a my, kteří prý švejkujeme, kašleme na všechno, prudce covid vyhnali?

Dokažte, že oněch 35 tisíc lidí zemřelo na covid a nikoliv na rakovinu, infarkt či srdeční choroby, jak
to tvrdí nějaký statistik, který možná pracuje pro Pfizer Biontech a vytváří paniku.

Když někdo v karanténě vypadne z 11 patra na hlavu, je to covidová smrt?

Prostě je čas přejít do ofenzívy a omlátit jim jejich podvody, lži a dezinformace přes jejich
nevymáchané huby vytvářející paniku.

 

Občas se mi někdo ptá, co tedy dělám já a rodina:
Jak snadné. Nic, nechodíme na vakcíny covid, (na fungující viz obrázky ano) protože škodí, místo aby
chránily. Ale protože zde něco skutečně je a nejsme sebevrazi, máme systém za 200Kč. Když někdo z
rodiny dostane kašel, rýmu (což je plný nos a nic se necítí jako prý u covidu), vytáhneme oxymetr a
když ukazuje správné okysličení, vezmeme si Acylpyrin a šup do postele, protože každá chřipka
přechozená jde na srdce. Nebo na zápal plic. Pokud by ale oxymetr za 200 Kč naměřil špatné
hodnoty, požádám lékařku o okamžitou léčbu. Tudíž ji neotravuji s panikou díky České covidové
televizi, ale racionálně oznámím, co je naměřeno za podhodnotu. Léky jsou a do nemocnice tito lidé
nemusí.

 

 

Proč toto nedoporučí lékaři, potažmo proč Česká televize tento “vánoční dárek” oficiálně
nedoporučila mladým, co chtějí navštívit své prarodiče? Protože agenti Pfizer Biontechu by přestali
mít miliardové zisky?

A ještě jednou: já netvrdím, že nemůžeme dostat chřipku, covid, či cokoliv jiného. Ale z dostupných
informací jsem zabezpečil rodinu pro případ nákazy s instrukcemi, jak se zachovat. Acylpyrin, když
nepomůže, tak měřit oxymetrem a pokud se změní hodnoty, volat záchranku na podání léku. Je li to
včas, tak pobyt na JIP je prakticky vyloučen!

Ať mi ti zločinci se strachem a prodejní agenti Pfizeru řeknou, že to je dezinformace!

A nevěřím, že Země je placatá, stejně tak nevěřím, že když se vykadím Válkovi na hlavu, že se



nemusím bát rakoviny, jak tvrdil Válek. Takže tyto lži si může vykládat někde v ústavu
choromyslných, ale ne to říkat o nás!

Za nás byla sedimentace a sportovec, pokud neporušil nařízení lékaře, prakticky nemohl sportovat,
dokud nebyl zdráv.

V lékařské praxi se sleduje například rychlost sedimentace krvinek, především erytrocytů, v krvi,
která dává informaci o případném průběhu zánětlivých onemocnění. Ta se označuje zkratkou FW,
podle iniciál jmen lékařů Fahraeuse a Westergrena, kteří ji zavedli. Sedimentace erytrocytů je běžné
laboratorní vyšetření, které udává rychlost klesání erytrocytů ve vzorku nesrážlivé krve.
Sedimentační rychlost závisí hlavně na velikosti sedimentujících částic. Erytrocyty mají tendenci
vytvářet válcovité shluky (tzv. “penízkovatění erytrocytů”), které sedimentují rychleji než samostatné
erytrocyty. Tvorbu shluků podporují některé bílkoviny, hlavně fibrinogen a gama-globuliny. Díky
tomu se sedimentace krve zrychluje zejména při zánětech, infekčních chorobách,
těhotenství apod.

To bylo, když jsme byli “zaostalí”. Dnes lékaři léčí po telefonu a běhají s injekcemi i na wc.
A to sype víc, než vyléčení nemocného. Je rok 2021. O peníze jde až na prvním místě…
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